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ZAPISNIK 
SA 20. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 
održane dana 27. travnja 2021. (utorak) s početkom u 17 sati u prostorijama MO Banderovo, Rudolfa 
Tomšića 15. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Elvis Šutalo, predsjednik VMO 
- Marta Siladjev, zamjenica predsjednika VMO 
- Auzilija Maligec, član VMO 
- Anton Blažeković, član VMO 
- Đulijana Desanti, tajnica MO 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
- Nadja Poropat, član VMO 

 

Usvajanje zapisnika sa 19. sjednice VMO Banderovo održane 04. ožujka 2021. godine. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen.  
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Elvis Šutalo i predložio slijedeći dnevni red kako slijedi: 
 

DNEVNI RED 
 
 

1. Prijedlog komunalnih prioriteta za 2022. godinu 
2. Komunalna problematika 
3. Razno  

 
 

AD – 1  
Temeljem poziva građanima, ovlaštenim predstavnicima suvlasnika stambeno-poslovnih objekata i 
udrugama građana da se u sjedištima mjesnih odbora zaprimaju prijedlozi za uređenje i 
održavanje objekata komunalne infrastrukture (male komunalne akcije) za 2022. godinu Vijeću MO 
Banderovo pristigli su zahtjevi i prijedlozi. Temeljem pristiglih prijedloga građana i prijedloga 
vijećnika MO Banderovo sastavljena je lista Prijedloga prioriteta za 2022. godinu koja se predaje 
nadležnom Komunalnom sustavu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Na temelju prijedloga izradit će se program i 
utvrditi prioritete za 2022. godinu koji će po njihovom usvajanju na Gradskom vijeću 
činiti sastavni dio Plana raspodjele sredstava za prioritetno održavanje objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture.  

 
AD – 2– KOMUNALNA PROBLEMATIKA 
AD – 2 – 1    
Na području cijelog mjesnog odbora šahte za oborinske vode su zatrpane raznim otpadom, smećem, 
zemljom i kamenjem, pa ih je potrebno očistiti.   
 



 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav. 

 
AD – 2 – 2  
U Ulici Frane Kresnika u dvorištu kod kućnog broja 3 još uvijek nije uklonjen bor koji je u poprilično 
lošem stanju i prijeti padu na obližnji krov kuće. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti požurnicu Odjelu gradske uprave za 
komunalni sustav.  

 
AD – 2 – 3  
Na okućnici zgrade u Ulici Braće Branchetta kod kućnog broja 14 nalazi se veliki lovor višnjik čije 
grane oštećuju fasadu i krovište obližnje zgrade Frane Kresnika kbr. 2. 
 
Zaključak:  

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalnih sustav, Direkciji za komunalno redarstvo. 

AD – 2 – 4 
U Ulici dr Frane Kresnika kod kućnog broja 1 još uvijek nije saniran vijenac šahte. 
 
Zaključak. 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti požurnicu THT. 
 

AD – 2 – 5  
U Ulici Braće Branchetta kod kućnog broja 25 gdje se nalaze oštećenja na kolniku i oko vijenca šahta 
nabačeno je dvadesetak centimetara asfalta i time nije riješen problem na kojeg su uputili stanari. 
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti prigovor TD Rijeka promet zbog loše 
obavljene sanacije.  

 
AD –  3 – RAZNO  
AD – 3 – 1  
Vijeću MO Banderovo upućen je anoniman zahtjev prigovor na jednu stanarku zgrade u Ulici Braće 
Branchetta kućni broj 19, koja je u svojem stanu prije više od godinu dana imala građevinske radove 
i građevinski materijal je deponirala u dvorište na javnu površinu.  
 
Zaključak: 

 Vijeće je navedeno primilo na znanje. Dostaviti zahtjev Odjelu gradske uprave za 
komunalnih sustav, Direkciji za komunalno redarstvo. 

 
 

 

 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                                 Predsjednik Vijeća MO: 
                                                                                                                      
 
                     Đulijana Desanti                                                                   Elvis Šutalo 

Sjednica je završila u 18 i 15 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od 2 (dvije) stranice. 

 


